

**Goethe-Institut Philippinen Newsletter - Berlinale Spotlight
2015 - Short Films from the Berlin International Film Festival -
Dec 2-20**



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Berlinale Spotlight - Dec 2-20, 2015

The **Goethe-Institut Philippinen** in partnership with the **Film Development Council of the Philippines (FDCP)** and **The National Commission for Culture and the Arts (NCCA)** is bringing the short film section of the Berlinale 2015 to the Philippines.

From **Dec 2 to Dec 20**, twelve short films in two programs - especially curated for Southeast Asia - will be shown free of charge in four cities across the archipelago starting in Manila, Baguio, Davao and on to Iloilo:

Dec 2-3, 2015 at 7:00pm

NCCA Auditorium

1/G The National Commission for Culture and the Arts
633 Gen. Luna St., Intramuros, Manila

Dec 5-6, 2015 at 5:30pm

FDCP Cinematheque Baguio

Casa Vallejo, Upper Session Road, Baguio City

Dec 12, 2015 at 1:30pm and Dec 13, 2015 at 3:30pm

FDCP Cinematheque Davao

Palma Gil Street, Davao City

Dec 19, 2015 at 1:30pm and Dec 20, 2015 at 3.30pm
FDCP Cinematheque Iloilo
B&C Building, Solis Street Cor. Iznart Street, Iloilo City

You are all warmly invited to join the opening cocktails in Manila on Dec 2 and in Baguio on Dec 5.

For more information on Berlinale Spotlight 2015 visit our website:

[Berlinale Spotlight](#)

Contact: +632 8405723 to 24
program@manila.goethe.org

Berlinale Spotlight - 2.-20. Dezember 2015

Das **Goethe-Institut Philippinen** präsentiert diesen Dezember gemeinsam mit dem **Film Development Council of the Philippines (FDCP)** und der **National Commission for Culture and the Arts (NCCA)** eine Auswahl an Kurzfilmen des internationalen Filmfestivals Berlinale 2015 auf den Philippinen.

Vom **2. bis 20. Dezember** werden 12 Kurzfilme, die gezielt für die Region Südostasien ausgewählt wurden, kostenlos in zwei Programmen in vier verschiedenen philippinischen Städten gezeigt:

2.-3. Dezember 2015 um 19:00 Uhr
NCCA Auditorium

1/G The National Commission for Culture and the Arts
633 Gen. Luna St., Intramuros, Manila

5.-6. Dezember 2015 um 17:30 Uhr
FDCP Cinematheque Baguio

Casa Vallejo, Upper Session Road, Baguio City

12. Dezember 2015 um 13:30 Uhr und 13. Dezember 2015 um 15:30 Uhr
FDCP Cinematheque Davao

Palma Gil Street, Davao City

19. Dezember 2015 um 13:30 Uhr und 20. Dezember 2015 um 15.30 Uhr
FDCP Cinematheque Iloilo

B&C Building, Solis Street Cor. Iznart Street, Iloilo City

Wir würden uns freuen Sie auf den beiden Eröffnungsveranstaltungen am 2. Dezember 2015 in Manila und am 5. Dezember 2015 in Baguio begrüßen zu dürfen.

Mehr Informationen zu Berlinale Spotlight 2015 finden Sie auf unserer Website:

[Berlinale Spotlight](#)

Kontakt: +632 8405723 to 24
program@manila.goethe.org

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Wenn Sie den Newsletter abbestellen möchten, senden Sie bitte eine E-Mail mit leerem Betreff und dem Text "unsubscribe GImanila-lis" an lyris@lists.goethe.de